

聖徒交通

Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會在梁弟兄家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Tuesday night prayer meeting. Meeting will be held at Brother Timothy Liang's house.

三、本週五晚間讀經聚會將交通「哥林多前書」第十章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(聚會在梁弟兄家舉行，6:45 pm 晚餐，7:30 pm 聚會)

Friday night Bible study, dinner is served at 6:45PM at Timothy Liang's house, and meeting starts at 7:30PM at Louis Xu's house.

四、葛培理(理翰)佈道大會將在本月十八至二十一日在玫瑰盃球場舉行，歡迎弟兄姊妹邀親友參加。

The Greater Los Angeles Billy Graham Crusade will begin at the Rose Bowl from November 18 to 21. Please invite friends to attend the gospel meeting.

五、我們將在本月二十八日(主日)舉行福音聚會，將邀請呂兆慶弟兄作見證，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of November 28, Sunday. Brother Larry Leu will give testimony. Please pray for the meeting.

六、2005 年元旦特會「起來，我們建造！」將在 12 月 31 日(週五)晚上至 2005 年元月 02 日(主日)中午在美好的 Lakeview Camp 營地舉行。時值假日期間，請弟兄姊妹務必預留時間參加。

Winter Conference "Arise, Let us Build!" will be held from 12/31/04 to 1/2/05 at Lakeview Camp. Please reserve your time for the blessed weekend.

聖迦谷基督徒聚會

Christian Assembly of San Gabriel Valley

(東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-2873

Website: www.casgv.org

E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年十一月十四日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：錢弘

主題：你們是我的見證(二) - 作基督生命的見證

詩歌：205 自耶穌來住在我心

賽 43:10 耶和華說、你們是我的見證、我所揀選的僕人。既是這樣、便可以知道、且信服我、又明白我就是耶和華、在我以前沒有真神、在我以後也必沒有。

約一 1:2 (這生命已經顯現出來、我們也看見過、現在又作見證、將原與父同在、且顯現與我們那永遠的生命、傳給你們。) 3 我們將所看見、所聽見的、傳給你們、使你們與我們相交。我們乃是與父並他兒子耶穌基督相交的。 4 我們將這些話寫給你們、使你們的喜樂充足。

約一 5:11 這見證、就是 神賜給我們永生、這永生也是在他兒子裏面。

一、約翰的偉大職事 - 永遠的生命

二、永遠生命的特性

1. 顯現的生命
2. 傳遞的生命
3. 交通的生命
4. 喜樂的生命

三、永遠生命的見證

November 14, 2004

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Michelle Liang
Message: Timothy Liang Announcer: Joseph Chien

Sermon: To be the Witness of Christ' Eternal Life

Hymns: 205 Since Jesus Came Into My Heart

Is 43:10 "You are my witnesses," declares the LORD, "and my servant whom I have chosen, so that you may know and believe me and understand that I am he. Before me no god was formed, nor will there be one after me.

1Jo 1:1 That which was from the beginning, which we have heard, which we have seen with our eyes, which we have looked at and our hands have touched--this we proclaim concerning the Word of life. 2 The life appeared; we have seen it and testify to it, and we proclaim to you the eternal life, which was with the Father and has appeared to us. 3 We proclaim to you what we have seen and heard, so that you also may have fellowship with us. And our fellowship is with the Father and with his Son, Jesus Christ. 4 We write this to make our joy complete.

1Jo 5:11 And this is the testimony: God has given us eternal life, and this life is in his Son.

1. John's great ministry – the eternal life

2. Characteristics of the eternal life

- A life that appears to us
- A life about which we can pass around
- A life with which we can fellowship
- A life that makes our joy complete

3. The testimony to the eternal life